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Minnesanteckningar vid möte SSF-riks och lokalklubbar, 2024-05-15, 

19.00, via Teams 
Deltagare: 

- Torleif Eriksson, SSF riks 

- Egon Rongdén, SSF riks 

- Dahn Ahlström, MS 

- Kjell Welam, MS 

- Marcus Helletun; VL 

- Örjan Mattsson, Å 

- Henrik (Gävleborg) 

- Tomas Salander, SSF riks 

- Åsa Fjällborg; ÖN 

- Daniel Viklund, SSF riks 

- Matti Torvela, M 

- Margareta Carlsson, M 

- Erik Sundström, SSF riks 

- Fredrik Vennberg, VK 

- Lennart Nilsson, ÖN 

- Tony Björklund, SSF riks 

- Robin Boija, Å 

- Rickard Svärd, VL 

- Palle Andersson, NN 

- Linda Dahlin, SSF riks 

- Göran Eriksson, S 

 

Inledning 

Torleif hälsade välkommen till mötet. 

1. RasData 

Efter fullmäktigemötet har information kompletterats. Utvecklingsbehovet låg på 83 timmar 

till en kostnad av ca 113 000 kronor. 

Tony Björklund berättade kort om bakgrunden till arbetet/förslaget.  

RasData-systemets livslängd:  Leverantören kan genomföra förändringarna men i framtiden 

kommer vi att ha ett behov av att livscykelhantera systemet.   

Frågor och diskussion kring vägen framåt och funktioner i SSF:s systemstöd. Margareta 

Carlsson pekade på potentialen i att titta på SKK start. Torleif tar med detta till styrelsen. 

Kan vi ta läsa in utställningsresultat från SKK till RasData? Frågan tas vidare och undersöks. 
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Torleif sammanfattade diskussionen. Styrelsens intention är att gå vidare med 

utvecklingsarbetet på ett sätt som inte innebär att vi behöver senare migrera denna 

utveckling. Sen avser styrelsen avser att söka medel för finansieringen till hela 

plattformsbytet. Dessutom ska SKK Start undersökas.  

 

2. Remiss typstadgar 

Torleif gick igenom paragraf för paragraf för att fånga upp synpunkter. Först ut var 

lokalklubbarnas typstadgar. En generell synpunkt framfördes från Dahn Ahlström med att det 

skiljer en del mot våra nuvarande stadgar som är gamla. Under paragrafen rörande Årsmöte 

kring moment 8 - motioner framförde Marcus Helletun att han ansåg att det fanns en 

motsättning med 21 dagar innan mötet för kallelse jmf med att en motion ska vara inne 35 

dagar innan. Förslag kom då från Palle Andersson att om möjligt korta ned motionstiden till 

14 dagar. 

 

Torleif ledde även genomgången av typstadgar för Specialklubb med fullmäktigemöte. I 

paragrafen om Medlemskap i moment 3 medlemskapets ingående framförde 

mötesdeltagarna att det var bra skrivet att: Enskild person som blir medlem i specialklubben 

för skällande fågelhundar väljer även vilken lokalklubb denne ska tillhöra. 

Under paragrafen Fullmäktigemöte moment 3 så var mötesdeltagarna mycket positiva till att 

fullmäktigemöten kan ske digitalt vilket ses som en viktig del i framtiden. Örjan Mattsson 

lyfte att det bör finnas en möjlighet med hybridmöten då avstånden kan bli långa men det 

ändå är viktigt att kunna träffas. Om lokalklubbarna växer kanske antalet medlemmar per 

delegat behöver öka från dagens 40 medlemmar till 50 då det är rätt stora kostnader att 

resa. Det är viktigt och trevligt att träffas, men kostnadsbiten är viktig att tänka på för 

lokalklubbarna som kanske endast kan skicka någon delegat att närvara på plats. 

Dahn Ahlström inflikade att det kanske går att skriva upp antalet fullmakter per delegat 

också för att reducera kostnader i framtiden. 

 

 

3. Övrigt 

Dahn Ahlström framförde att det är ett steg framåt, bättre stadgar. Önskar ett extrainsatt möte 

för att besluta de nya stadgarna så snart de är klara från SKK för att kunna tas i bruk så snart som 

möjligt. 

Margaretha Carlsson önskar återkoppling efter kontakt med SKK för att få veta vad som händer. 

Palle Andersson informerade att han kan försöka vara bollplank till lokalklubbar kring hemsidor. 

Torleif meddelade att nästa möte troligen blir längre fram i höst. 

 

 

Gimåsfors 2024-05-15 

Egon Rongdén/Åsa Fjällborg 

Egon Rongdén/Åsa Fjällborg 

 


